
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jana Marię Jackowskiego 

na 81. posiedzeniu Senatu 

w dniu 26 czerwca 2019 r. 

Oświadczenie skierowane do głównego inspektora sanitarnego Jarosława Pinkasa 

Do mojego biura senatorskiego zwrócili się mieszkańcy Ciechanowa i kilku położonych w pobliżu miej-

scowości zaniepokojeni jakością wody pitnej dostarczanej przez Zakład Wodociągów i Kanalizacji w Cie-

chanowie. W poniedziałek 17 czerwca Sanepid w Ciechanowie wykrył w pobranych próbkach obecność w 

wodzie pitnej bakterii z grupy coli i wydał komunikat o zakazie używania tej wody do celów spożycia bez 

przegotowania. Niestety, ta informacja ukazała się tylko na jednym z komercyjnych portali. Jak podkreślają 

moi rozmówcy, Urząd Miasta Ciechanów nie zamieścił żadnej informacji w tej sprawie, co skutkowało nie-

świadomym spożyciem zakażonej wody. Zdarzyły się przypadki udzielania pomocy ambulatoryjnej. 

W związku z tym proszę o informację, czy jednostka samorządu zawiadująca ujęciami wody dla miesz-

kańców jest zobowiązana do informacji o zagrożeniu skażenia wody. 
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